
Protokół Nr XXVI/08
z XXVI sesji Rady Miasta Piły odbytej w dniu 30 września 2008r.

w sali sesyjnej Urzędu Miasta Piły
czas trwania od godz. 14,00 do 16,45/

Obrady XXVI sesji Rady Miasta Piły otworzył  Przewodniczący Rady Miasta Piły
Paweł Jarczak stwierdzając, Ŝe w sesji uczestniczy 21 radnych / nieobecni Jarosław
Kotwica i Krzysztof Muchewicz/ - lista obecności stanowi załącznik do protokołu.

Przewodniczący  Rady  powitał  przybyłych  gości  –  listy  obecności  stanowią
załączniki do protokołu.

Przewodniczący  Rady  poinformował,  iŜ  na  wniosek  Prezydenta  Miasta,  do
porządku obrad XXVI sesji wprowadził 2 projekty uchwał w sprawach:

1. ustanowienia uŜytku ekologicznego na obszarze miasta Piły / dot. wrzosowiska
na poligonie na terenie Leśnictwa Garncarska Góra/ - jako pkt. 19;

2. ustanowienia uŜytku ekologicznego na obszarze miasta Piły  /  dot.  murawy
przy pomniku na terenie Leśnictwa Garncarska Góra/ - jako pkt. 20.

Porządek obrad przedstawia się następująco:
1. Sprawy regulaminowe:

a/ otwarcie sesji;
b/ stwierdzenie quorum;
c/ przyjęcie protokołu z obrad XXV sesji Rady Miasta Piły.

2. Informacja Przewodniczącego Rady Miasta Piły o podejmowanych działaniach
pomiędzy XXV a XXVI sesją Rady Miasta Piły.

3. Sprawozdanie Prezydenta Miasta Piły  o pracach Prezydenta Miasta Piły  w
okresie międzysesyjnym, zwłaszcza z wykonania uchwał Rady Miasta Piły.

4. Informacja o przebiegu wykonania budŜetu miasta Piły za I półrocze 2008r.
oraz informacja o przebiegu wykonania planu finansowego instytucji kultury
za I półrocze 2008r.

5. Projekt uchwały w sprawie zmian w budŜecie miasta Piły na 2008 rok.
6. Informacja z realizacji „Strategii Rozwoju Miasta Piły na lata 2005-2015”.
7. Projekt uchwały zmieniającej  uchwałę  Nr XXV/291/04 Rady Miasta Piły z

dnia 28 września 2004r. w sprawie przyjęcia „Strategii Rozwoju Miasta Piły na
lata 2005-2015” / zmienionej uchwałami: Nr XXVII/315/04 z dnia 30 listopada
2004r.; Nr XXXVI/457/05 z dnia 30 sierpnia 2005r.; Nr XLVIII/586/06 z dnia
25 kwietnia 2006r./.

8. Projekt  uchwały  w  sprawie  określenia  zasad  i  trybu  przyznawania  nagród
pienięŜnych dla autorów najlepszych prac w konkursie „Piła w obiektywie”.
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9. Projekt  uchwały  w  sprawie  utraty  mocy  uchwały  Nr  XXIII/250/08  Rady
Miasta Piły z dnia 27 maja 2008r. w sprawie przystąpienia do sporządzenia
zmiany studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego
miasta Piły w rejonie ulic Bydgoskiej i Kusocińskiego oraz uchwały Nr XXIII/
251/08 Rady Miasta Piły z dnia 27 maja 2008r. w sprawie przystąpienia do
sporządzenia zmiany studium uwarunkowań  i  kierunków zagospodarowania
przestrzennego miasta Piły w rejonie ul. Kossaka.

10.Projekt uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu
zagospodarowania  przestrzennego  miasta  Piły  –  Bydgoskie  Przedmieście
/obszar wielkopowierzchniowych obiektów handlowych – UC/.

11.Projekt uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu
zagospodarowania przestrzennego miasta Piły w rejonie ulic Warsztatowej i
Pomorskiej.

12.Projekt  uchwały  w sprawie  sprzedaŜy nieruchomości  stanowiącej  własność
Gminy Piła.

13.Projekt uchwały w sprawie wyraŜenia woli sprzedaŜy na prawach własności w
drodze  przetargu  nieograniczonego  nieruchomości  gruntowej  przy  ul.  Jana
Styki.

14.Projekt uchwały w sprawie podwyŜszenia kapitału zakładowego Spółki z o. o.
Pilskie Towarzystwo Budownictwa Społecznego w Pile.

15.Projekt uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie ustalenia na terenie miasta
Piły liczby punktów sprzedaŜy napojów alkoholowych zawierających powyŜej
4,5%  /z  wyjątkiem  piwa/,  przeznaczonych  do  spoŜycia  poza  miejscem
sprzedaŜy i w miejscu sprzedaŜy.

16.Projekt uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie zasad usytuowania na terenie
miasta Piły miejsc sprzedaŜy napojów alkoholowych.

17.Projekt  uchwały w sprawie wyraŜenia zgody na zawarcie umowy o usługę
oświetleniową na okres do 22,5 lat.

18.Projekt  uchwały  w  sprawie  wyraŜenia  zgody  na  zawarcie  umowy  o
finansowanie oświetlenia ulic, placów i dróg publicznych znajdujących się na
terenie gminy Piła.

19.Projekt uchwały w sprawie ustanowienia uŜytku ekologicznego na obszarze
miasta Piły / wrzosowisko na poligonie/.

20.Projekt uchwały w sprawie ustanowienia uŜytku ekologicznego na obszarze
miasta Piły /murawa przy pomniku/.

21.Interpelacje i zapytania.
22.Sprawy róŜne.
23.Zamknięcie obrad.

Informacj ę  w  sprawie  protokołu  z  XXV  sesji  Rady  Miasta  Piły  złoŜył
Przewodniczący Rady Miasta Piły Paweł Jarczak – informacja stanowi załącznik
do protokołu.
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Protokół  z  XXV  sesji  Rady  Miasta  Piły  przyjęty  został  jednogłośnie,  bez
odczytania.

Ad-2/

Informacja Przewodniczącego Rady Miasta Piły o podejmowanych działaniach
pomiędzy XXV a XXVI  sesją  Rady Miasta Piły,  po udzieleniu  dodatkowych
informacji  Radnemu  Hubertowi  Ciechanowskiemu  przez  Przewodniczącego
Rady,  przyjęta  została  do  wiadomości  –  informacja  stanowi  załącznik  do
protokołu.

Ad-3/

Sprawozdanie  Prezydenta  Miasta  Piły  o  pracach  Prezydenta  Miasta  Piły  w
okresie międzysesyjnym, zwłaszcza z wykonania uchwał Rady Miasta Piły, po
udzieleniu  dodatkowych  informacji  Radnym  Marii  Mile r  i  Krzysztofowi
Szewcowi  przez  Prezydenta  Jerzego  Wołoszyńskiego  i  Skarbnika  Miejskiego
Danutę Drabik, przyj ęta została do wiadomości – sprawozdanie stanowi załącznik
do protokołu.

Ad-4/

Informacj ę o przebiegu wykonania budŜetu miasta Piły za I półrocze 2008r. oraz
informacj ę  o przebiegu wykonania planu finansowego instytucji kultury za I
półrocze,  a  takŜe  Uchwałę  Nr  SO-0953/16/12/Pi//08  Składu  Orzekającego
Regionalnej Izby Obrachunkowej w Poznaniu z dnia 2 września 2008r.  dot.
wyraŜenia  opinii  o  przedłoŜonej  przez  Prezydenta  Miasta  Piły  informacji  o
przebiegu wykonania budŜetu za I półrocze 2008r. omówiła Skarbnik Miejski
Danuta Drabik – sprawozdanie wraz z opinią RIO stanowią załączniki do protokołu.

Radny Hubert Ciechanowski wskazał na niskie wykonanie budŜetu wnioskując, by
władze miasta dołoŜyły więcej  starań  w realizowaniu budŜetu z lepszym efektem
oraz uznał za zbyt małe pozyskanie środków z Unii Europejskiej.

Ad-5/

Skarbnik Miejski Danuta Drabik omówiła projekt uchw ały w sprawie zmian w
budŜecie miasta Piły na 2008r.
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Przewodniczący  Komisji  poinformowali  o  wyraŜeniu  przez  Komisje  Rady
pozytywnej opinii o powyŜszym projekcie uchwały.

Za  podjęciem uchwały  głosowało  16  radnych,  5  radnych  wstrzymało  się  od
głosu, uchwała podjęta została większością głosów – uchwała stanowi załącznik do
protokołu.

Ad-6/

Informacj ę  z  realizacji  “Strategii  Rozwoju  Miasta  Piły  na  lata  2005-2015”
zreferowała  Naczelnik  Wydziału  Promocji  i  Rozwoju  Mirosława  Dziuba  –
informacja stanowi załącznik do protokołu.

W dyskusji głos zabrali:

Radna Maria Miler m. in. stwierdziła:
-  czas  szacowania  to  3  lata,  w  ubiegłym  roku  otrzymaliśmy  informację  z
aktualnymi szacunkami, a teraz w wydatkach jest róŜnica prawie o 80 mln, biorąc
pod uwagę plan z ubiegłego roku na obwodnicę pomyliliśmy się o 20 mln; moŜe
naleŜałoby rozwaŜyć  wniosek, by w strategii  nie określać  szacunków, a tylko
opisywać cele i być bardziej ostroŜnym w szacunkach;
- str. 12 – w ofercie gminy znajdowało się 100 ha terenów inwestycyjnych, w tym
roku jest tylko 50 ha, co się stało z 50 ha.

Prezydent Jerzy Wołoszyński m. in. stwierdził:
- podzielam pogląd Pani Radnej, Ŝe taka prosta , prymitywna indeksacja wartości
sprzed  wielu  lat  nie  gwarantuje  poprawnej  oceny  ile te  zadania  kosztują  ze
względu  na  skokowe  zmiany  cen  robót  budowlanych,  szczególnie  w
drogownictwie;
- przyszedł czas, by zrekonstruować sposób prezentowania celów strategicznych,
bardziej  określać,  formułować  precyzyjnie  cele  i  horyzonty czasowe osiągania
tych celów, a odstępować od corocznych zmian szacunków;
- jeśli chodzi o zagadnienie wielkości gruntów pod inwestycje – to nie dotyczy
ofert  tylko  samej  gminy,  dotyczy  równieŜ  innych  własności,  a  ustalenia takie
wynikają z planów zagospodarowania przestrzennego, przykładem jest  lotnisko.
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Przewodniczący Komisji Spraw Społecznych Zbigniew Pyziak m. in. stwierdził:
mapa  numeryczna  pokrywa  83%  powierzchni  miasta,  dotychczasowe  nakłady
wyniosły  914 tys., mapę tę budujemy juŜ prawie 10 lat, niemal w kaŜdym budŜecie
przeznaczamy na ten cel róŜne kwoty, czy kwota 914 tys. to łączny koszt tej mapy,
czy tylko mapy zasadniczej i ile czasu potrzeba jeszcze na całkowite zakończenie
prac.

Prezydent Jerzy Wołoszyński m. in. stwierdził:
914 tys. to udział gminy w tworzeniu mapy numerycznej,  cały koszt jest o wiele
większy, jedna i druga mapa, gdzie są określone wysokości i infrastruktura, a więc
róŜne warunki, jakie na terenie występują, jest równieŜ  ewidencja numeryczna; jest
problem w operowaniu mapą,  Starosta przygotowuje w tym zakresie odpowiedni
projekt porozumienia, bo chociaŜ partycypowaliśmy to nie zwalnia nas to z opłat,
jakie  dotyczą  korzystania  z  tego  zasobu  do  celów  projektowych,  ponadto  jest
zagadnienie usprzętowienia.

Radna Mirosława Rutkowska-Krupka m. in. stwierdziła:
kilka  miesięcy  temu  wnioskowaliśmy  do  Przewodniczącego  Komisji  Gospodarki
Miejskiej  Pana  Ciemięgi,  aby  Komisja  mogła  zapoznać  się  z  efektami  wkładu
finansowego i rzeczowego, związanego z mapą  numeryczną,  Komisja Gospodarki
Miejskiej nie doczekała się takiego spotkania, wierzę, Ŝe zainteresowani będą mieli
okazję  zapoznać  się  z  mapa  numeryczną;  było  spotkanie  Komisji  Gospodarki
Miejskiej i  Komisji  Powiatu i  było takie ustalenie, Ŝe i  w mieście i  w starostwie
będziemy mogli zobaczyć, jak ta robota została wykonana.

Przewodniczący  Komisji  Gospodarki  Miejskiej  Radosław  Ciemięga  m.  in.
stwierdził:
pierwsze słyszę o wniosku, ale gdyby taki padł i został przegłosowany, to byłby jak
najbardziej zasadny.

Prezydent Jerzy Wołoszyński m. in. stwierdził:
w zakresie zaprezentowania kosztów budŜetu i wszystkich jednostek gminnych, jak
równieŜ  przekazania  jak  moŜna  operować  w  zakresie  korzystania  z  informacji,
zapraszam na prezentację.

Przewodniczący  Komisji  Gospodarki  Miejskiej  Radosław  Ciemięga m.  in.
stwierdził:
Komisja Gospodarki Miejskiej ma swój plan, nie widzę  problemu, by przy okazji
najbliŜszej komisji, poświęconej materiałom sesyjnym, zająć się mapą numeryczną.
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Radny Jan Lus wnioskował, by zwrócić uwagę na to, by ścieŜki rowerowe moŜna
było spotkać w centrum miasta i by były dobrze oznakowane.

Prezydent Jerzy Wołoszyński poinformował, Ŝe w budŜecie Zarządu Dróg i Zieleni
i w wieloletnim planie inwestycyjnym są zaplanowane wydatki na ścieŜki rowerowe.

Ad-7/

Projekt uchwały zmieniającej uchwałę Nr XXV/291/04 Rady Miasta Piły z dnia
28 września 2004r. w sprawie przyjęcia “ Strategii Rozwoju Miasta Piły na lata
2005/2015” /zm. uchwałami:  Nr  XXVII/315/04 z dnia 30 listopada 2004r,  Nr
XXXVI/457/05 z dnia 30 sierpnia 2005r., Nr XLVIII/586/06 z dnia 25 kwietnia
2006r./ omówiła Naczelnik Mirosława Dziuba.

Projekt uchwały przyj ęty został przez Komisje Rady.

Za  podjęciem  uchwały  opowiedziało  się  16  radnych,  2  radnych  było
przeciwnych,  3  radnych  wstrzymało  się  od  głosu,  uchwała  podjęta  została
większością głosów – uchwała stanowi załącznik do protokołu.

Ad-8/

Projekt  uchwały  w  sprawie  określenia  zasad  i  trybu  przyznawania  nagród
pienięŜnych  dla  autorów  najlepszych  prac  w konkursie  “Piła w obiektywie”
przedstawiła Naczelnik Wydziału Promocji i Rozwoju.

Projekt uchwały przyj ęty został przez Komisje Rady.

Uchwała podjęta została jednogłośnie – uchwała stanowi załącznik do protokołu.
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Ad-9/

Projekt uchwały w sprawie utraty mocy uchwały Nr XXIII/250/08 Rady Miasta
Piły z dnia 27 maja 2008r. w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany
studium uwarunkowań i  kierunków zagospodarowania przestrzennego miasta
Piły w rejonie ulic Bydgoskiej i Kusocińskiego oraz uchwały Nr XXIII/251/08
Rady  Miasta  Piły  z  dnia  27  maja  2008r.  w  sprawie  przystąpienia  do
sporządzenia  zmiany  studium uwarunkowań  i  kierunków  zagospodarowania
przestrzennego  miasta  Piły  w  rejonie  ulicy  Kossaka  omówiła  Naczelnik
Miejskiej Pracowni Urbanistycznej Tomira Oleszak.

Przewodniczący Komisji poinformowali o przyj ęciu ww. projektu uchwały przez
Komisje Rady.

Za  podjęciem uchwały  głosowało  16  radnych,  5  radnych  wstrzymało  się  od
głosu, uchwała podjęta została większością głosów – uchwała stanowi załącznik do
protokołu.

Ad-10/

Naczelnik Miejskiej Pracowni Urbanistycznej przedstawiła projekt uchwały w
sprawie przystąpienia do sporządzenia  miejscowego planu zagospodarowania
przestrzennego  miasta  Piły  –  Bydgoskie  Przedmieście  /obszar
wielkopowierzchniowych obiektów handlowych – UC/.

Projekt powyŜszej uchwały przyjęty został przez Komisje Rady.

Za podjęciem uchwały głosowało 16 radnych, 1 radny był przeciwny, 4 radnych
wstrzymało się od głosu, uchwała podjęta została większością głosów – uchwała
stanowi załącznik do protokołu.

Ad-11/

Projekt uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu
zagospodarowania przestrzennego miasta  Piły  w rejonie  ulic  Warsztatowej  i
Pomorskiej zreferowała Naczelnik Oleszak.
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Przewodniczący Komisji  poinformowali o wyraŜeniu pozytywnej opinii  o ww.
projekcie uchwały.

Uchwała podjęta została jednogłośnie – uchwała stanowi załącznik do protokołu.

Ad-12/

Projekt  uchwały  w  sprawie  sprzedaŜy  nieruchomości  stanowiącej  własność
Gminy Piła przedstawił Pan Ryszard Kocikowski.

Projekt powyŜszej uchwały przyjęty został przez Komisje Rady.

Uchwała podjęta została jednogłośnie – uchwała stanowi załącznik do protokołu.

Ad-13/

Projekt uchwały w sprawie wyraŜenia woli sprzedaŜy na prawach własności w
drodze  przetargu  nieograniczonego  nieruchomości  gruntowej  przy  ul.  Jana
Styki zreferował Zastępca Naczelnika Wydziału Gospodarki Nieruchomościami
Ryszard Kocikowski.

Projekt ww. uchwały przyjęty został przez Komisje Rady.

Uchwała podjęta została jednogłośnie – uchwała stanowi załącznik do protokołu.

Ad-14/

Projekt uchwały w sprawie podwyŜszenia kapitału zakładowego Spółki z o. o. 
Pilskie  Towarzystwo Budownictwa Społecznego w Pile przedstawił  Prezydent
Wołoszyński.

Przewodniczący Komisji  poinformowali  o przyj ęciu przez Komisje Rady ww.
projektu uchwały. 
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Radna Mirosława Rutkowska-Krupka m. in. stwierdziła:
na  posiedzeniu  Komisji  Gospodarki  Miejskiej  poprosiłam,  aby  przed  sesją
dostarczono dane dotyczące przychodów, jakie pozyskuje MZGM na budynku przy
ul. Śródmiejskiej, są tam 4 lokale mieszkalne i 2 lokale usługowe, moje wątpliwości
w kwestii przekazania nieruchomości wiąŜą się z tym, Ŝe ewentualne przychody są z
kaŜdym  rokiem  zmniejszane  i  przekazanie  tego  budynku  spowoduje  kolejne
uszczuplenia,  a  wiemy  jak  wygląda  sytuacja  MZGM,  ta  nieruchomość  była
przedmiotem rozwaŜań w poprzedniej kadencji i była zaopiniowana negatywnie więc
co się teraz zmieniło.

Prezydent Jerzy Wołoszyński m. in. stwierdził:
taki  szacunek  przychodów  z  tego  tytułu  przeprowadziliśmy,  nie  ma  moŜliwości
ocenienia tego do końca precyzyjnie z tego względu, Ŝe przychody z zarządzania
nieruchomością to nie tylko czynsz, ale i inne świadczenia, łącznie to rząd 25-28 tys.
rocznie,  po  uwzględnieniu  kosztów  to  około  10  tys.,  kiedyś  z  takim  projektem
sprzedaŜy tego budynku wyszliśmy, ale tamto dotyczyło innego mechanizmu i tamta
propozycja nie została przyjęta.

Za podjęciem uchwały głosowało 15 radnych, 1 radny był przeciwny, 5 radnych
wstrzymało się od głosu, uchwała podjęta została większością głosów – uchwała
stanowi załącznik do protokołu.

Ad-15/

Projekt  uchwały zmieniającej uchwałę  w sprawie ustalenia na terenie miasta
Piły liczby punktów sprzedaŜy napojów alkoholowych zawierających powyŜej
4,5% /z wyjątkiem piwa/, przeznaczonych do spoŜycia poza miejscem sprzedaŜy
i  w  miejscu  sprzedaŜy  przedstawił  Naczelnik  Wydziału  Spraw  Lokalowych
Edward Karna ś.

Projekt uchwały przyj ęty został przez Komisje Rady.

Po udzieleniu dodatkowych informacji Radnym Zbigniewowi Pyziakowi i Pawłowi
Jarczakowi  przez Prezydenta Jerzego Wołoszyńskiego i  Naczelnika  Edwarda
Karnasia, za podjęciem uchwały głosowało 16 radnych, 4 radnych wstrzymało
się  od  głosu,  uchwała  podjęta  została  większością  głosów –  uchwała  stanowi
załącznik do protokołu.
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Ad-16/

Naczelnik Wydziału Spraw Lokalowych omówił projekt uchwały zmieniającej
uchwałę w sprawie zasad usytuowania na terenie miasta Piły miejsc sprzedaŜy
napojów alkoholowych.

Przewodniczący  Komisji  poinformowali  o  wyraŜeniu  przez  Komisje  Rady
pozytywnej opinii o powyŜszym projekcie uchwały.

Uchwała podjęta została jednogłośnie – uchwała stanowi załącznik do protokołu.

Ad-17/

Projekt  uchwały  w  sprawie  wyraŜenia  zgody  na  zawarcie  umowy  o  usługę
oświetleniową na okres do 22,5 lat zreferował Prezydent Jerzy Wołoszyński.

Projekt uchwały przyj ęty został przez Komisje Rady.

Radna Mirosława Rutkowska-Krupka zapytała:
- czy ewentualny podmiot, który będzie tą umowę zawierał, będzie wyłoniony
drogą przetargu
-  skąd  się  wzięła  róŜnica  pomiędzy  zaplanowaną  kwotą  wpływu  z  tytułu
sprzedaŜy składników majątkowych wynoszącą 980 tys., a ich wyceną na kwotę
1.200 tys.

Prezydent Jerzy Wołoszyński udzielając odpowiedzi m. in. stwierdził:
- od początku było takie załoŜenie, Ŝe tylko wyłącznie drogą przetargu taką umowę moŜna
sfinansować;
-  tak  została  skalkulowana  ta  kwota  i  wartość  księgowa,  przetarg  będzie  tak
skonstruowany, Ŝe będzie tam określona wartość urządzeń.

Wiceprzewodniczący Rady Andrzej Czapiewski m. in. stwierdził;
mam wątpliwości, co do sformułowań w uzasadnieniu, z którego wynika, Ŝe firma,
która miałaby świadczyć usługi eksploatacyjne, miałaby równieŜ dostarczać energię.
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Prezydent Wołoszyński m. in. stwierdził:
prawo energetyczne  reguluje  to  w  ten  sposób,  Ŝe  jest  dowolny  wybór  dostawcy
energii elektrycznej, taka zasada będzie tu teŜ funkcjonowała, elementem eksploatacji
jest  równieŜ  eksploatowanie  całości  obwodów  elektrycznych,  wybór  dostawcy
zawsze  będzie  po  naszej  stronie  natomiast  obsługa  będzie  przez  wyłonionego
oferenta, bez dostawcy energii elektrycznej nie funkcjonuje system, system taryfowy
jest tak skonstruowany, Ŝe Ŝaden pośrednik nie moŜe zarobić  na dostawie energii
elektrycznej,  zgodnie  z  ustawą  prawo  energetyczne  tę  usługę  moŜe  świadczyć
operator, który pobiera wynagrodzenie za przesył w tym obszarze, w którym operuje,
plus  koszty  energii  elektrycznej  wynikające  z  taryfy,  jaką  stosują  poszczególni
sprzedawcy prądu.

Wiceprzewodniczący  Rady  Andrzej  Czapiewski  zapytał,  czy  istnieje  taka
moŜliwość, Ŝe firma wyłoniona w przetargu, która dostarczy tę usługę, nie będzie
związana  z  Ŝadnym  dostawcą  prądu,  moŜe  to  być  firma  niezaleŜna  od
dotychczasowego dostawcy prądu, która zaoferuje wysokiej jakości usługę.

Prezydent Wołoszyński m. in. stwierdził:
gdybyśmy tą usługę sprowadzili do samej eksploatacji to nie eksploatując urządzeń
rozliczenie  byłoby  nieefektywne,  bo  pominięta  byłaby  strona  jakościowa,
wykonawca  usługi będzie płacił za energię elektryczną i  w tej samej cenie obciąŜał
gminę, ale my nie mamy określonego aparatu fachowego ludzi, którzy jakość tych
dostaw, przerwy w dostawach, będą oddzielnie rozliczać.

Radna Maria Miler m. in. stwierdziła:
będziemy głosowali  przeciwko temu projektowi, na ostatnim posiedzeniu Komisji
Gospodarki  Miejskiej  rozmawialiśmy o współpracy Gminy i   Firmy ENEA, była
mowa o niewłaściwej współpracy, my jako gmina nie mamy wpływu na ENEĘ bo
ona  jest  właścicielem  sieci,  obawiam  się,  Ŝe  odsprzedając  majątek  znowu
pozbawiamy się wpływu na prawie ćwierć wieku.

Przewodniczący  Rady  Paweł  Jarczak  zapytał,  czy  w  umowie  będą  określone
warunki, na których umowa będzie mogła być  rozwiązana jeśli  oferent nie będzie
spełniał warunków umowy.

Prezydent Wołoszyński m. in. stwierdził:
ten  okres  został  precyzyjnie  wyliczony  ze  stawek  amortyzacji  z  okresów
amortyzowania  tego  typu  urządzeń,  nie  poszukiwaliśmy  innego  terminu  tylko
takiego, który gwarantuje 100% zamortyzowania tej inwestycji, gdyby taki model od
początku funkcjonował to dziś stan i jakość oświetlenia ulicznego byłby lepszy.
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Za podjęciem uchwały głosowało 14 radnych, 5 radnych było przeciwnych, 2
radnych wstrzymało się od głosu, uchwała podjęta została większością głosów –
uchwała stanowi załącznik do protokołu.

Ad-18/

Projekt uchwały w sprawie wyraŜenia zgody na zawarcie umowy o finansowanie
oświetlenia ulic, placów i dróg publicznych znajdujących się na terenie gminy
Piła omówił Prezydent Jerzy Wołoszyński.

Przewodniczący  Komisji  poinformowali  o  przyj ęciu  powyŜszego  projektu
uchwały przez Komisje Rady.

Za  podjęciem uchwały  głosowało  16  radnych,  5  radnych  wstrzymało  się  od
głosu, uchwała podjęta została większością głosów – uchwała stanowi załącznik do
protokołu.

Ad-19/

Projekt  uchwały  w  sprawie  ustanowienia  uŜytku  ekologicznego  na  obszarze
miasta  Piły  /wrzosowisko  na  poligonie/  zaprezentował  Prezydent  Jerzy
Wołoszyński.

Projekt powyŜszej uchwały przyjęty został przez Komisje Rady.

Uchwała podjęta została jednogłośnie – uchwała stanowi załącznik do protokołu.

Ad-20/  

Projekt  uchwały  w  sprawie  ustanowienia  uŜytku  ekologicznego  na  obszarze
miasta Piły /murawa przy pomniku/ omówił Nadleśniczy Nadleśnictwa Kaczory.

Projekt uchwały przyj ęty został przez Komisje Rady.
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Uchwała podjęta została jednogłośnie – uchwała stanowi załącznik do protokołu.

Ad-21/

W punkcie interpelacje i zapytania głos zabrali:

Radny Hubert Ciechanowski
- wnioskował o ujęcie w budŜecie 2009r. podłączenie ul. Wapiennej do sieci
wodociągowej;
- zapytał o postęp w pracach Komisji Statutowej, zwłaszcza w kontekście zmiany
liczby radnych mogących załoŜyć Klub Radnych.

Radny  Kazimierz  Kosmatka  wnioskował  o  dokonanie  przeglądu  barierek
ochronnych i ich odmalowanie.

Przewodniczący  Komisji  BudŜetu  i  Rozwoju  Miasta  Tadeusz  Rzemykowski
wnioskował o ujęcie w budŜecie 2009r. remontu przystanków autobusowych oraz
utworzenie nowych przystanków na ul. 11 Listopada i  Bydgoskiej.

Odpowiedzi udzielili  Prezydent Jerzy Wołoszyński i Wiceprzewodniczący Rady
Andrzej Czapiewski.

Ad-22/

W sprawach róŜnych głos zabrali:

Przewodniczący  Rady  przypomniał,  iŜ  na  poprzedniej  sesji  było  rozpatrywane
pismo Starosty Pilskiego w sprawie wytypowania kandydata Rady Miasta Piły na
członka  Powiatowej  Rady  Zatrudnienia,  została  zgłoszona  kandydatura  Radnego
Krzysztofa Szewca, który miał zastanowić się nad propozycją, po zapoznaniu się z
zakresem pracy Rady Zatrudnienia.

Radny Krzysztof Szewc wyraził zgodę na kandydowanie.

Innych kandydatur nie zgłoszono.
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Za  kandydaturą  Radnego  Krzysztofa  Szewca  Rada  opowiedziała  się
jednogłośnie, Radny Szewc nie brał udziału w głosowaniu.

Przewodniczący Rady Paweł Jarczak przedstawił:
- pismo Fundacji Bukowina;
- pismo Zarządu Osiedla Podlasie – pisma stanowią załączniki do protokołu.

Radna Teresa Kasior poruszyła sprawy:
-  braku  odpowiedzi  na  pismo  Diabetyków  dot.  obchodów  uroczystości
związanych z walką z cukrzycą;
- utrudnień dla osób niepełnosprawnych związanych z dostępem do lekarzy, jako
przykład podała nieprzystosowane schody w Przychodni przy ul. Okrzei.

Przewodniczący Komisji Gospodarki Miejskiej Radosław Ciemięga stwierdził, Ŝe
Radna  Krupka po raz  kolejny  mija  się  z  prawdą  zarzucając  mu  nieobecność  na
posiedzeniu Komisji Powiatu, które odbyło się 15 lutego br., pozostałe spotkania nie
były posiedzeniami Komisji i miały inny charakter.

Radna Mirosława Rutkowska -Krupka stwierdziła, Ŝe były 2 posiedzenia Komisji,
a wnioski z wyjazdowego posiedzenia Komisji nie zostały wykonane.

Przewodniczący  Komisji  BudŜetu  i  Rozwoju  Miasta  Tadeusz  Rzemykowski
poruszył  sprawę  jubileuszu  Osiedla  Podlasie  apelując  uczczenie  25  letniej
działalności  tego  osiedla  poprzez  odbycie  sesji  Rady  Miasta  Piły  w  Szkole
Podstawowej Nr 12.

Przewodniczący Komisji Spraw Społecznych Zbigniew Pyziak poinformował, Ŝe
Komisja w swoim planie pracy zawarła temat działalności placówek słuŜby zdrowia,
zaproponował, by rozmowy w tej sprawie z Kierownikami Przychodni odbyły się z
udziałem Komisji Spraw Społecznych.

Prezydent  Wołoszyński   stwierdził,  Ŝe  dziś  są  to  niepubliczne  zakłady  opieki
zdrowotnej,  odbyło  się  spotkanie  z  lekarzami,  odbywają  się  spotkania  z
wynajmującymi.
Radny Krzysztof Szewc zapytał, czy obecny stan finansów pozwala na działalność
Klubu Siatkarek.
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Wiceprezes Klubu Radosław Ciemięga  poinformował,  Ŝe budŜet  klubu nie jest
jeszcze  zbilansowany,  są  prowadzone  rozmowy  z  firmą,  która  będzie  w  Pile
realizowała inwestycje.

Radny Rafał Zdzierela  powrócił  do sprawy z poprzedniej sesji  dot. pomówienia
Radnego  Ryszarda  Pyziaka  o  usunięcie  tablicy  Rady  Osiedla  JadwiŜyn  przez
Przewodniczącego Zarządu Osiedla JadwiŜyn Kazimierza Szymańskiego uznając, iŜ
Radnemu naleŜą się przeprosiny.

Przewodniczący Zarządu Osiedla Kazimierz Szymański stwierdził, Ŝe przeprosiny
przyjmie i odpowie pozytywnie.

Ad-23/

W związku z wyczerpaniem porządku  Przewodniczący Rady Miasta Piły Paweł
Jarczak zamknął obrady XXVI sesji Rady Miasta Piły.

Protokołowała                                                     Przewodniczący Rady Miasta Piły

Urszula Głąb                                                                     Paweł Jarczak

.
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